
Styrelsemöte vid AlftaProdukter  2019 12 02  
 

Närvarande: U Rudman, M Mannqvist, S Jonsson, N-E Olsson, H Nordqvist, T Olsson,                           

R Persson, H Sköld, P Rudman, K-E Hellsén och L Söderholm.   

 

1. Mötets öppnade: Ordförande hälsar de närvarande välkomna och öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare: Att justera dagens protokoll valdes H Sköld.   

 

3. Avskjutning efter föregående möte: Det har skjutits 17 älgar till sedan föregående möte. 

Holma, Mossbo, Stafsberg och Runemo har fyllt sina planmål, Grannäs och Skrädrabo har 

några kalvar kvar och man fortsätter jakten. En skytt i Grannäs har stängts av två jaktdagar då 

en kalvförande ko fällts. Avskjutningen redovisas enligt bilaga. 

  

4. Övriga frågor: Fridlysningsjakt på rådjur kommer att genomföras vid passande tillfälle,             

C Hård håller kontakt med ordförande om tidpunkt.                                                                                                     

Saltstenar: H Sköld ansvarar inköp och meddelar när dom finns att hämta. 

K-E Hellsèn ställer frågan om det skulle finnas ett intresse från markägare angående trafikvilt 

som Rådjur i första hand och Älg. Frågan/förslaget kommer att väckas vid årsstämman. 

Skjutbanan: Sekr. ansvarar för ansökan till Älgvårdsfonden om eventuellt bidrag för de 

åtgärder som måste genomföras för att skjutbanan skall bli godkänd. Ordf. kontaktar någon 

entreprenör för kostnadsberäkning som ligger till grund för ansökningen.     

 
 
5. Nästa möte: Måndag 10/2 2020 kl. 19.00 på AlftaProdukter. 

 

6. Mötet avslutas: Ordförande tackar de närvarande och förklarar mötet avslutat. 
 
 
 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Mikael Mannqvist 

 

 

Justeras    Ordförande 

 

 

 

 

Håkan Sköld                                                   Ulf Rudman 

       

 


